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Mötet öppnas 
 
Till att justera protokollet valdes Gunilla Berglund Hagström och Bo 
Johnér. 
 
Föreningen har under 2023 ansökt om ytterligare LONA-medel för 

verksamheter inom föreningen. Länsstyrelsen har beslutat att inte 

bevilja LONA medel till Torsås Kustmiljögrupp.        

Årets höstbål kommer att genomföras den 26/8 i Skeppevik- Södra 

Kärr. Samling vid grillplatsen. Årets manifestation för Östersjön 

kommer att genomföras i Skeppevik vilket föreslogs av Peppe Engberg 

Thommy Everton och Jarl Sturesson vid förra styrelsemötet. 

Kustmiljögruppen/Vattenrådet och Torsås kommun bidrar med 

vinster, tipspromenad och förtäring. Tommy föreslog aktiviteter för 



barn bl.a. att håva och titta i vattnet på smådjur i en vattenkikare. 

Pernilla kommer att ordna med tipspromenad och tar med en håvar, 

vattenkikare och björkved till kasarna. Kerstin ordnar med 

förtäringen. 

Angående skarvprojektet meddelar Thommy Everton att de skarvar 

som är planerade att skjutas har skjutits. Det innebär sammanlagt 

1 700 skarvar.  

Arbetet med anläggningen av våtmarken i Brinkaström påbörjas 

under augusti månad. Naturcentrum som projekterat området 

kommer även att utföra arbetet.   

Fler personer behövs i styrelsen!! I dagsläget finns ingen sekreterare.  

Pernilla påminner om hållbarhetsveckan vecka 38. Eventuell visning 

av nyanlagd våtmark i Brinkaström 23 alt 24/9. Bullar och kaffe 

serveras. Markägarna ska godkänna detta innan visningen. Kerstin 

talar med Lennart.  

Undertecknad har talat med Lennart som välkomnar oss den 23/9. 

Hållbarhetsmässan fokuserar i år på avlopp och rent vatten. 

Kustmiljögruppen och Vattenrådet representerar på mässan – rent 

vatten är temat. Mässan genomförs den 18/9 på Baduddens 

parkering 15-18. Guidade turer på reningsverket. Fritidsbanken och 

Kretslopp Sydost deltar mfl. 

Grävning av svämplan vid Villagatan påbörjas inom kort. Kommunalt 

projekt, LONA projekt. 

Grävning av våtmarker hos Lena Peribert och hos Anders Jonsson 

påbörjas inom kort. LONA projekt. 

Algupptagning har genomförts på försök i Skeppevik. Thommy 

Everton berättade hur det gick till. En flytbrygga behövs för att lägga 

upp algerna vilket sparar tid. Ett utökat samråd behövs för 



verksamheten. Kerstin skickar ansökan till Länsstyrelsen under 

hösten. 

Ett önskemål har framförts från föreningen Södra Ragnabo. För ca 25 

år sedan genomfördes ett provtagningsprogram i de inre vikarna runt 

Bergkvara. Nu föreslår Åke Pettersson att en ny provtagning ska 

genomföras som jämförelse med den tidigare.  Pernilla hör med 

Linnéuniversitetet. 

Pia Prestel och Karl Gustaf Eklund framför önskemål om åtgärder för 

att minska bräddning av avloppsvatten. Karl-Gustaf framför även att 

åtgärder sätts in för att gynna de kustnära fiskbestånden.   

Pernilla berättar att kommunen kommer att anlägga en slutna tankar i 

anslutning till pumpstation i Södra Kärr. Detta är en åtgärd för att 

skydda mot bräddning vid pumpstationer vid haveri och stopp.  

Inför årsmötet fick alla i uppgift att komma med förslag på 

föredragshållare inom några dagar. Amie Ringberg 

Naturskyddsföreningen, är inbjuden och har tackat ja. Amie kommer 

att berätta om dricksvatten och grundvatten och vad som kan vara 

problem och tillgångar för ett rent vatten med god kvalitet.  

Kerstin kollar lokal inför årsmötet. Båtklubbens lokal i Bergkvara är 

bokad. 

Mötet avslutas. 

Kerstin Ahlberg 

Justeras: 

 

Gunilla Berglund Hagström   Bo Johnér 


